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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 6. juli 2011 stillet 
følgende spørgsmål nr. 504 (alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Marlene Harpsøe (DF). 

Spørgsmål 504:
”Hvilke konsekvenser mener ministeren, at det bør have for Fødevarestyrelsen, at de 

ikke videregiver dyreværnssager til politiet inden for en rimelig tid?”

Svar:

Jeg henviser til besvarelsen af FLF (alm. del) spørgsmål 503.

Henrik Høegh

/Katrine Lindegard
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